
       Protokoll styrelsemötet Kv.Nätet 2017-09-04 

 

 

Närvsrsnde: My Manfred Andreas Johansson Jenny Juhlin Mikael Sandberg Lennart Thörnberg     

Tony Jonsson Christer Carlsson Gun Johansson Kerstin Ekelund  och Bernt Karlsson. 

 

 

1 .Mötets öppnande.                                                        

Ordförande Christer Carlsson öppnade mötet.                                                   

 

2 .Dagordningen.                                                               

Dagordningen fastställdes.                                                 

 

3. Protokollsjustering.                                     

Till att justera dagens protokoll valdes Andreas Johansson.  

     

4 .Föregående protokoll.  

Föregående protokoll upplästes och godkändes. 

 

5. Kassarapport.    

Den 8 augusti meddelade vår kassör, Camilla Karlsson, att hon avgår med omedelbar verkan. 

Någon förklaring till varför hon avgick lämnades inte. 

På grund av hennes avhopp är inte kassarapporten uppdaterad till hundra procent. Bland 

annat är inte kassabehållningen fullständig, men den kommer att uppdateras och redovisas 

vid nästa  månadsskifte.                    

  

6. Området.                                           

Klagomål från en fastighetsägare när justering av våra förbudsskyltarstolpar, att de inte har 

gjort iordning gräsmattan efter sig. Det är påtalat till riksbyggen och kommer att ordnas 

framöver. Häcken på laxgatan är klippt.                                                                                           

När gräset trimmas runt kring FNI-byggnaden på Lax gatan, måste det trimmade gräset tas                      

bort från golvet i FNI- byggnaden ,kontakt tas med riksbyggen.                    



7 .Skrivelser/Rapporter                                                                                                                                                                                                                                                  

Valberedningen lämnade rapport till styrelsemötet, hur det går med förslag till stämman.   

De har fortfarande en del arbete kvar innan de är klara.                                                                 

Inga motioner har kommit in till stämman.                                                        

 

8.Övriga frågor.                                      

Elen till våra kabelskåp var uppe för diskussion om hur vi ska ordna med kostnaden till de 

fastighetsägarna som det berörs. Vilket kommer att ordnas.  

  

9.Nästa möte.                                                             

Nästa möte är stämman den 28 september kl 19.00  Andreas kapell                   

 

10. Avslutning.        

   Ordförande avslutade mötet.                                                  

 

 

 

 

 

 

……………………………………………………..                                       …………………………………………           

Ordförande.Christer Carlsson                                                  Sekreterare.Bernt Karlsson 

 

 

…………………………………………………….                                                                                                         

Justeras. Andreas Johansson 

                                                      


